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Protokół z XXIX sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 26 kwietnia 2022 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XXIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 9.05. W posiedzeniu udział wzięło 9 

radnych. 

 Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza nieobecny 

6. Edyta Krasuska nieobecna 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska nieobecna 

9. Monika Pankowska nieobecna 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera nieobecny 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów uchwał: 

- w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przewóz w 2022 roku, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie z dnia 23 

grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2022 r.  

- w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody pomnika przyrody. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XXIX sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez wójta.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (6) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian 

Przybyłek, Grzegorz Stachera 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy w Przewozie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (6) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian 

Przybyłek, Grzegorz Stachera 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radna Angelika Hic złożyła dwa zapytania pisemne. Jedno dotyczyło udzielenia 

wyjaśnień do negatywnego załatwienia interpelacji radnej. Natomiast w drugim radna pyta 

kiedy zostanie uzupełnione oświetlenie uliczne w Dobrzyniu i Sanicach.  

Radny Zbigniew Staniek złożył zgłoszenie pisemne w sprawie odnowienia pomnika 

znajdującego się  w pobliżu cmentarza komunalnego w Przewozie. 

5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami 

pozarządowymi w 2021 r. 

Sprawozdanie przedstawił sekretarz. W roku ubiegłym przyznane zostały środki 

w zakresie realizacji zadania na upowszechnianie kultury fizycznej i sportu. W konkursie 

złożona została jedna oferta, która wpłynęła od KS Nysa Przewóz. Klub otrzymał dotację 
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w wysokości 30.000,00 zł. 

Pkt 6. Informacja z działalności Wójta Gminy od 25 marca do 26 kwietnia 2022 r. 

Wójt przedstawił informację wraz ze stosownym komentarzem. 

Pkt 7. Omówienie projektów uchwał. 

a) Projekt w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przewóz w 2022 r. 

Projekt przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki. Na realizacje zadań programu 

przeznaczone jest w tym roku 25.000,00 zł. Za realizację wszelkich sprawy związanych 

z bezdomnością zwierząt odpowiada Referat Gospodarki Urzędu Gminy w Przewozie. 

Radny Zbigniew Staniek zapytał jaki koszt poniosła gmina w ubiegłym roku na 

realizację zadań z tego zakresu.  

Kierownik RG odpowiedział, że była to kwota poniżej 25.000,00 zł. Jednak na dany 

moment nie potrafił wskazać konkretnej wysokości tej kwoty i dlatego wyśle do radnego 

pismo z faktycznie poniesionymi kosztami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (6) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian 

Przybyłek, Grzegorz Stachera 

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy Przewozie z dnia 

23 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2022 r. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik. Wprowadzono upoważnienie dla wójta w zakresie 

dokonywania zmian w palnie dochodów i wydatków w celu realizacji zadań związanych 

z udzielaniem pomocy obywatelom Ukrainy.  

Dochody i wydatki budżetu zmieniono m.in. ze względu na przyznanie środków 

w ramach Programu Cyfrowa Gmina w łącznej wysokości 100.000,00 zł, w związku 

z przyznaniem środków w ramach „Grantu PPGR” na zakup komputerów w kwocie 

384.820,00 zł, wpływ środków na pokrycie wydatków związanych z zakwaterowaniem 

uchodźców z Ukrainy, dotację celową – projekt „Poznaj Polskę” z przeznaczeniem na 
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wyjazdy uczniów na wycieczki edukacyjne, konieczność zwiększenia środków finansowych 

na budowę drogi w miejscowości Lipna (przy bloku), edukację dzieci z Ukrainy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (6) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian 

Przybyłek, Grzegorz Stachera 

c) Projekt w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody pomnika przyrody. 

Projekt przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki. Podjęcie projektu okazało się 

niezbędne ze względu na to, iż właściciel posesji w Lipnej, przy której drzewo się znajduje, 

złożył wniosek o zniesienie pomnika przyrody i o zgodę na jego usunięcie ze względu na to, 

że drzewo jest obumarłe i zagraża budynkowi mieszkalnemu i mieszkańcom tej 

nieruchomości. Natomiast w związku z tym, że na etapie proceduralnym ujawniono błędne 

określenie gatunku drzewa, należy dokonać sprostowania  tej omyłki u Wojewody Lubuskieg

o.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Serwatka 

NIEOBECNI (6) 

Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian 

Przybyłek, Grzegorz Stachera 

Pkt 8. Sprawy różne. 

Radna Angelika Hic zawnioskowała o podwyższenie diet sołtysów o 100 zł. 
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Radny Jarosław Borkowski ponaglił swoje zapytanie pisemne z dnia 24.09.2020 r. 

odnośnie pilnej renowacji placu zabaw przy boisku sportowym na ul. Sportowej w Przewozie. 

Radna Angelika Hic zapytała czy można już realizować inwestycje w ramach środków 

z funduszu sołeckiego.  

Wójt powiedział, że wszelkie inwestycje w ramach tych środków zostają wstrzymane 

do momentu rozstrzygnięcia przetargu na wyłonienie wykonawcy budowy przedszkola 

w  Przewozie. 

Wójt poinformował, że wywóz odpadów wielkogabarytowych odbędzie się na pewno, 

ale konkretny termin nie jest jeszcze znany. 

Cały czas trwają prace mające na celu rozbudowę oświetlenia ulicznego na terenie 

gminy.  

Radna Bogusława Szlachetka zgłosiła, że choć droga dojazdowa do pól w Mielnie 

została wyrównana to pobocza przy niej już nie. Po prostu środek drogi wyrównano, 

a nadmiar ziemi zepchnięto na pobocza i tak zostawiono.  

Pkt 9. Zamknięcie XXIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 9.46. 

 

 

        Przewodnicząca Rady Gminy 

             Bogusława Szlachetka 

  

  

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 

 


